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1./ Beszámoló a háziorvosi, házi gyermekorvosi és védőnői tevékenységről 
Előadó: Háziorvos, gyermekorvos, védőnő 
      
2./ 2022. évi költségvetési rendelet megvitatása és elfogadása 
Előadó: German József polgármester 
 
3./ Helyi Választási Bizottságba tag és póttag választása  
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
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Előadó: German József polgármester 
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6./ Egyebek  
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Hozott határozatok: 18/2022.(III.07.) - 25/2022.(III.07.) 
 
Hozott rendelet: 2/2022.(III.08.) rendelet az önkormányzat 2022. évi költségvetéséről 
 
Zárt ülés volt. 
Zárt ülésen hozott határozat: 26/2022.(III.07.) 
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German József polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, azt 17 óra 10 perckor megnyitja.  
Elmondta, hogy Molnár Gábor képviselő munkahelyi elfoglaltság miatt nem tud részt venni az 
ülésen. 
 
Javasolta a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalását. 
A napirendi pontok megtárgyalásával a testület egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) egyetértett. 

    
    
1./ Beszámoló a háziorvosi, házi gyermekorvosi és védőnői tevékenységről 
Előadó: Háziorvos, gyermekorvos, védőnő 
Írásbeli előterjesztés csatolva 
 
A napirend keretében Dr. Kovács István háziorvos és Kerekesné Holes Erika Mária válaszolt a 
képviselők által feltett kérdésekre. 
 
Székely András Sándor alpolgármester: 
Van-e bármilyen negatív egészségügyi tendencia akár a felnőttellátásban, akár a gyerekeknél, 
pl. életmód tekintetében, ami a falu lakosságára jellemző? 
 
German József polgármester: 
Ezen felül a megyével, országosan összehasonlítva esetleg vannak-e eltérő tendenciák? 
 
Kovács István háziorvos: 
Nem gondolom, hogy ezek a mutatók rosszabbak volnának sem az elmúlt évekhez, sem a 
megyéhez képest. Ha az életmódot vesszük figyelembe, sajnos globális probléma, hogy a most 
felnővő fiatal generációnál kevesebb a mozgás, mint 10-20 évvel ezelőtt, nehezen 
ösztönözhetőek a sportra, amely elhízáshoz vezet. 
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Kerekesné Holes Erika Mária védőnő: 
Minden szűrésen felhívom főleg az iskolás gyermekek figyelmét a mozgás fontosságára melynek 
hiánya túlsúlyhoz, magas vérnyomáshoz vezethet. Ezt fontos szorgalmazni ugyanis az elhízás 
főleg az iskolás időszakban jön elő. Nagyon sok múlik a szülőkön is, sajnos egyre több olyan 
család fordul meg a településeken, akiknek egyéni életstílusa van, nehezebb velük a protokoll 
betartatása. 
 
German József polgármester: 
Esetleg volna-e bármilyen ötletük, javaslatuk, ami falusi körülmények között kedvcsináló 
lehetne a gyerekek sportolására vonatkozóan? A nyári időszakban egyhetes sporttábort 
szoktunk tartani, esetleg havi szinten például szombati délelőtt lehetne sportdélelőttöt 
szervezni, ezzel is ösztönözve a gyermekeket a mozgásra.  
 
Kovács István háziorvos: 
Sajnos az a tapasztalatom, hogy a sport maximum egyesületi körülmények között működik, 
régen mindenhol lehetett szaladgáló gyerekeket látni, míg manapság szabadidejüket a 
számítógép előtt töltik. Ezt a változást nehéz visszafordítani, a mai gyerekek már ebben nőnek. 
 
Kerekesné Holes Erika Mária védőnő: 
Érdemes volna az óvodai és iskolai szülői értekezleten a szülők figyelmét felhívni a mozgás és a 
sport fontosságára. 
 
A polgármester kérdésére válaszolva a háziorvos és a védőnő elmondta, hogy minden szükséges 
eszköz megvan a működéshez, a pályázaton nyert eszközök megérkezését várják. 
 
 
A képviselő-testület tagjai a beszámolókat elfogadták és egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 
0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozzák. 
 

18/2022.(III.7.) képviselő-testületi határozat 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a háziorvosi, 
védőnői és gyermekorvosi beszámolókat elfogadja. 
Felkéri a háziorvost és a védőnőt, hogy továbbra is megfelelő 
színvonalon biztosítsák a település egészségügyi ellátását. Ha 
bármilyen feltétel hiányzik, azt a polgármesternek jelezzék. 
Határidő: folyamatos és értelemszerű 
Felelős: háziorvosok és védőnő 

 
 
Dr. Kovács István és Kerekesné Holes Erika Mária 17 óra 30 perckor távozott az ülésteremből. 
 
      
2./ 2022. évi költségvetési rendelet megvitatása és elfogadása 
Előadó: German József polgármester 
Írásbeli előterjesztés csatolva 
 
Székely András Sándor alpolgármester felhívta a figyelmet a szükséges pontosításokra. 
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Árpásné Schlenk Judit jegyző:  
Az észrevételeket továbbítani fogom a könyvelők felé. 
 
German József polgármester tájékoztatta a testületet arról, hogy közművesítési hozzájárulásból 
újabb 1,7 M Ft-ot bevétele lesz az önkormányzatnak, ami még nem szerepel a bevételeknél. A 
telkek belterületbe csatolásánál szintén több millió forint bevételre lehet számítani. 
 
Ezután kérte a képviselőket, hogy a kiküldött anyag alapján fogadják el a 2022. évi 
költségvetést. 
 
A képviselőtestület ezután egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) elfogadták 
a rendelettervezetet, és ezzel megalkották az 2/2022.(II.15.) rendeletet az önkormányzat 2022. 
évi költségvetéséről.  
Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 
Rendelet egy példánya a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
A napirendhez kapcsolódóan a polgármester elmondta, hogy az orvosi ügyeletet üzemeltető 
Junimed Kft. a bérek és üzemanyagárak emelkedésére való hivatkozással emelést kér. 
Az Önkormányzatnak ez kötelező feladata, ezért javasolta, hogy az emelést a testület fogadja el. 
Ez kb. 10 000 Ft többletkiadást jelent havonta, amit a tartalékalapból kell fedezni. 
 
A képviselő-testület a témában egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az 
alábbi határozatot hozza: 
 

19/2022.(III.7.) képviselő-testületi határozat 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja a 
Junimed Kft. orvosi ügyeleti díjának emelésével kapcsolatos 
javaslatát. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a megemelt összegről okiratot 
írjon alá. A többletköltséget a tartalékalapból kell fedezni. 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 
3./ Helyi Választási Bizottságba tag és póttag választása  
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Berkenye az egyszavazókörös településhez tartozik, tehát a helyi választási bizottság egyben a 
szavazatszámláló bizottság, mely 5 főből áll. A legutolsó választás óta az 5 fős bizottságból 1 tag 
nem vehet részt, mert a rendőrségnél dolgozik és ez összeférhetetlenséget jelent, ezért helyére 
új tagot kell választani. 3 póttagunk van, melyből 1 fő nem vállalta a sem a tagságot, sem a 
póttagságot, a másik 2 pedig csak szükség esetén szeretne belépni, emiatt mindkét helyre új 
ember kellett keresnünk. 
A bizottságba Csurja Mihálynét, póttagként pedig Hörnyékné Simák Andreát javaslom, 
mindketten rész vettek már korábban választáson, vállalták a feladatot. 
Kérem a képviselőket, hogy hozzák meg a szükséges határozatot. 
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A képviselő-testület tagjai ezután egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az 
alábbi határozatot hozzák: 
 

20/2022.(III.7.) képviselő-testületi határozat 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a választási 
eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. törvény 23.§.-ban foglaltak alapján, 
az előterjesztésnek megfelelően Berkenye Község helyi választási és 
egyben szavazatszámláló bizottság tagjaiul az alábbi tagot és póttagot 
választja meg: 
Tag: 
Csurja Mihályné – 2641 Berkenye, Ifjúság utca 30. 
Póttag: 
Hörnyékné Simák Andrea – 2641 Berkenye, Ifjúság utca 13. 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a tag és póttag eskütételéről és 
oktatásáról gondoskodjon. 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: jegyző 

 
 
4./ Hész módosítása 
Előadó: German József polgármester 
 
A polgármester elmondta, hogy a HÉSZ módosítására a kapott árajánlat 1.000.000 Ft + ÁFA, 
mely a költségvetésbe már betervezésre került.  
 
German József polgármester: 
Az összeállításnál igyekeztünk olyan szempontokat figyelembe venni, melyek településünket 
élhetőbbé teszik. 
Ezek egyelőre csak javaslatok, melyeket lehet módosítani, bővíteni, kiegészíteni. Mielőtt aláírjuk 
a szerződést, személyesen konzultálnunk kell a főépítésszel együtt az ajánlatot készítő 
személlyel. 
 
A képviselő-testület tagjai ezután hosszasan egyeztettek a javaslatokról. 
 
A képviselő-testület tagjai ezután egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az 
alábbi határozatot hozzák: 

 
21/2022.(III.7.) képviselő-testületi határozat 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete kéri a 
polgármester mielőbbi intézkedését a HÉSZ módosításával 
kapcsolatban. 
A testület kéri a polgármestert, hogy az 50/2021.(XI.8.) számú 
határozatban foglaltak szerinti szerződés kerüljön megkötésre, és a 
tervezővel a most elhangzott javaslatokról és szempontokról a 
képviselő-testülettel folytasson konzultációt. 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 
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5./ Kucsera Balázzsal és Kucsera-Kiss Veronikával területcsere 
Előadó: German József polgármester 
Írásbeli előterjesztés csatolva 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Már régebb óta húzódik az Önkormányzat és Kucseráék közötti területrendezés. A területcsere 
mindenképpen indokolt, mert az emlékmű az Ő területükre épült és az út is belelóg az Ő 
területükbe. A házuk mögötti rész viszont teljesen feleslegesen az Önkormányzaté. 
Bonyolítja a helyzetet, hogy az Önkormányzat területén lévő közkifolyó vízgyűjtő kútja 
Kucseráék területén található, tehát a szerződésbe mindenféleképpen bele kell foglalni azt a 
jogot, hogy az Önkormányzat oda bejuthasson és a szükséges munkákat elvégezhesse.  
A vázrajz szerint különbözet nem keletkezik, mindegyik fél területnagysága megmarad, csak a 
jogi határvonal változik. A csere az ügy rendezése miatt mindenféleképpen indokolt. 
 
German József polgármester: 
A csere az Önkormányzatnak is érdekében áll, hiszen az Önkormányzat épített sok évvel ezelőtt 
más területére és vette igénybe más területét útnak. Javaslom ezért, hogy a költségeket teljes 
egészében viseljük. 
 
 
A képviselő-testület tagjai ezután egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az 
alábbi határozatot hozzák: 

 
22/2022.(III.7.) képviselő-testületi határozat 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete az 
előterjesztésben foglalt változásai vázrajznak megfelelően elfogadja a 
Berkenye 64 orvosi rendelő és 67 hrszú közút, valamint a 66/1 hrszú 
lakóház és udvar földrészletek telekhatárrendezését. 
Az önkormányzat nyilatkozik, hogy az üggyel kapcsolatban minden 
költséget magára vállal, tehát viseli az eljárási és ügyvédi költségeket. 
Az önkormányzat felkéri a polgármestert, hogy a szerződésbe 
kerüljön beírásra, hogy a 064 hrszú területen található kifolyóhoz 
tartozó kút viziközmű területére - amely a 66/1 hrszú területen 
található - az önkormányzat bármikor beléphessen és ott a szükséges 
munkákat elvégezhesse. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésnek megfelelően a 
szerződést kösse meg és a szükséges intézkedést tegye meg, a 
felmerült költségekről a képviselőtestületnek számoljon be. 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 
6./ Pályázatokkal kapcsolatos ügyek 
Előadó: German József polgármester 
 
German József polgármester: 
A januári döntésnek megfelelően a pályázatok benyújtásra kerültek, az elbírálás folyamatban 
van. 
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Márciusban kerülnek kiírásra a TOP pályázatok, ahol útra szeretnénk pályázni. Felmerült az 
Ifjúság utca egy szakaszának felújítása kiegészítve a Málna-köz rövid szakaszával, amely igen 
rossz állapotú. Az Ifjúság utca kritikus szakasza kb. 170 fm hosszú. Az előzetes becslések szerint 
a költségek több mint 30 millió forintot fognak kitenni, de itt nincs szükség önerőre. A kivitelező  
a héten jön, hogy részletesen megvizsgáljuk az ügyet.  
Sajnos a régi pályázatokkal még mindig sokat kell foglalkozni, az EFOP pályázatnak most volt egy 
nagy ellenőrzése, úgy tűnik Berkenye és Nógrád részéről minden rendben van. 
A sportegyesület beadta a tornaterem felújítására a pályázatot, TAO pályázaton pedig az öltöző 
és a kisház közötti terület burkolására próbálunk pénzt szerezni. 
Sajnos van egy rossz hír, a megnyert KUVIK játszótér pályázatra nem lett benyújtva az 
elszámolás, lejárt a határidő. A pályázati ügyintéző által kapott negyedéves beszámolókból nem 
derült ki, hogy nincs lezárva az elszámolás, az elmúlt egy évben egyáltalán nem foglalkozott az 
üggyel. Mivel utófinanszírozásos pályázat volt, ezért valószínűleg a 2,5 M Ft-ot nem kapjuk meg. 
Az új pályázatos ügyintézőnk kérelemmel fordult az illetékesek felé, hogy fogadják be határidőn 
túl az elszámolást, de sajnos nem sok esély van rá. 
 
A képviselő-testület egyetértett a polgármester javaslatával az útfelújítással kapcsolatos 
pályázat benyújtásáról és egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozza: 
 

23/2022.(III.7.) képviselő-testületi határozat 
Berkenye Község Önkormányzata pályázatot kíván benyújtani a TOP 
Plusz 1.2.3-21 kódszámú Belterületi utak fejlesztése pályázaton. 
A projekt tárgya: Berkenye Ifjúság utca egy szakaszának, valamint a 
Málna-köz utcának felújítása. 
A támogatottság mértéke: 100 %. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat benyújtásáról 
gondoskodjon. 
Határidő: 2022.03.23. 
Felelős: polgármester 
 
 

 
5./ Beszámoló az elmúlt ülés óta történt legfontosabb eseményekről 
Előadó: German József polgármester 
 
German József polgármester elmondta, hogy a hulladékszállítóval még mindig nincs aláírva a 
szerződés, 23 település nem írta alá. A szerződésmódosítás egyik pontja, hogy nem biztosítják 
térítésmentesen a továbbiakban a szelektív zsákokat, de az új szerződésnek előnye, hogy a 
zöldhulladék elszállítása háztól fog történni, minden háztartás kap 8 zsákot évente, melynek 
szétosztását az önkormányzatnak kell megszerveznie. 
A szelektív zsákok értékesítési formájáról még nincs megegyezés. 
 
Elmondta, hogy a Hársas utcában még mindig nem sikerült a szennyvízátemelő felhasználási 
helyének bekapcsolása, ahhoz, hogy az áramot bekössék, a szolgáltatási szerződésünket is 
módosítani kell, napokkal ezelőtt kértük az MVM-et, hogy egészítsék ki ezzel a felhasználási 
hellyel a szerződést, de választ még nem kaptunk, sajnos nagyon lassan halad az adminisztráció. 
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German József polgármester: 
A napelemes pályázaton nyert elektromos töltők helyét még mindig nem tudtuk kijelölni, az 
orvosi rendelőnél a faluszövetkezet biztosít két töltőnek helyet, a másik két töltőnek nem 
találunk helyet. Rövidesen megkezdődik a hivatal előtt terület felújítása, felmerült, hogy ide 
helyeznénk el, de a kivitelező szerint nem volna szerencsés.  
A fő probléma, hogy az önkormányzatnak sajnos gyakorlatilag alig van saját területe a faluban, 
közútra pedig nem lehet elhelyezni. A színpad előtti területre gondoltunk, helyileg itt lett volna 
a legalkalmasabb, a Faluszövetkezet azonban ehhez nem járult hozzá.  
 
     
6./ Egyebek  
Előadó: German József polgármester 
         Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
 
German József polgármester elmondta, hogy a Vérszilvafesztivál szervezése folyamatos a 
rendőrség bevonásával. 
A Petőfi szobornál kerül megtartásra a március 15-ei ünnepség, Bardócz Lajos festőművész 
műveiből lesz kiállítás a kultúrházban. 
Elmondta, hogy az Ukrajnából érkező menekültek megsegítésére gyűjtést szervezett az 
Önkormányzat. Egy egész busznyi adomány gyűlt össze, mely Somlói József, Nerpel Judit és 
Kucsera Réka segítségével Vásárosnaményre lett eljuttatva. Ezen felül 120.000 Ft készpénz 
adtak a lakók, amely Pfaff Mihálynén keresztül a Katolikus Karitász részére lett átadva. Igény 
esetén további gyűjtések lesznek szervezve, ha szükséges, az üresen álló iskola intézményét 
biztosítjuk a menekültek részére. 
 
German József polgármester: 
Molnárné Hummel Tímea áramellátása ügyében nagy felháborodást keltett a Jókai utcai 
lakosok körében, hogy az ő utcájukban akarják elvezetni az áramot. Tiltakozásukat beadvány 
formájában juttatták el az Önkormányzathoz. Ezután személyes egyeztetést szerveztünk pár 
lakóval és a tervezővel, a megbeszélés után - figyelembe véve azt, hogy a járda megépítéséhez 
korábban saját pénzükkel is hozzájárultak – elutasításra került az ezen a szakaszon tervezett 
útvonal. Most úgy tűnik találtak egy olyan útvonalat, amely nem érinti Berkenyét, 
Farkasvölgyön keresztül egy magasfeszültségről vezetnék az áramot, jelenleg ennek a verziónak 
megvizsgálása és tervezése van folyamatban.  
 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A Kossuth utca alsó részében van 3 fa, melyek sajnos az évek folyamán károsodtak és nem lehet 
megmenteni őket. Ilyen esetekben elvileg külön szakvéleményre volna szükség, de ez a 3 fa 
annyira rossz állapotban van, hogy szakvélemény nélkül is egyértelmű, hogy szükséges a 
kivágásuk. 
Kérem a testület, a fák állapotára való tekintettel hozza meg a határozatot, hogy kivághatók az 
említett fák. 
 
German József polgármester: 
Nem szeretek fákat kivágni, de ezek valóban nagyon betegek, már levágtuk azokat a gallyakat 
melyek letörtek, de belülről teljesen szét van rohadva a törzsük, sajnos elkerülhetetlen a 
kivágásuk. Mindenképpen pótolni fogjuk azon az útszakaszon valamilyen fával. 
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A Kossuth utcába új lakók érkeztek, a tulajdonos felajánlott elültetésre kb. 7 db kis fenyőt, 
ezúttal is köszönjük Neki. 
 
 
A képviselő-testület tagjai a javaslattal egyhangúan egyetértettek és (4 igen, 0 ellenszavazattal, 
0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozzák. 
 

24/2022.(III.7.) képviselő-testületi határozat 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete 
megállapítja, hogy a Kossuth és Rákóczi utca találkozásánál lévő 3 db 
fa olyan rossz állapotban van és balesetveszélyes, hogy kivágásuk 
indokolt. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a fák kivágásáról és a kivágott 
fák pótlásáról intézkedjen. 
Határidő: 2022.03.31 
Felelős: polgármester 
 
 

 
A napirend keretében German József polgármester elmondta, hogy az előző testületi ülésen 
kapott felhatalmazás alapján elkezdték az utánajárást az ipari park átminősítésével és 
lakótelkek kialakításával kapcsolatban.  
Schmidt Anikónak korábban felajánlottuk, hogy a fenti ipari parkban lévő területét elcserélnénk 
ennek az ipari területnek a végén lévő területre, melyet Anikó elfogadott. Azonban a 
földmérővel történt egyeztetés alapján úgy néz ki, mégsem tudunk ebből a területből Anikónak 
adni, ugyanis ott megy a földút, ami nagyon bonyolulttá tenné az eljárást, belterület-külterület 
határt is kell módosítani, sokszoros pénzbe kerülne az önkormányzatnak.  
Ha az egész terület az önkormányzat tulajdona marad, akkor egyszerű a megoldás, mert a két 
külön hrszon lévő út területét – mivel ugyanaz a tulajdonos – össze lehet vonni. 
Schmidt Anikónak felajánlottuk, hogy visszatérnénk az eredeti ajánlatra, hogy megvásárolnánk 
tőle a sarkon levő 03/94 hrszú területet.  
 
Székely András Alpolgármester elmondta, hogy ő a terület elcserélését támogatná, ha van rá 
mód. 
A polgármester elmondta, hogy egyeztet még a földmérővel és a tulajdonossal, lehet azonban, 
hogy a vásárlás lenne a jó megoldást. 
A testület felhatalmazta a polgármestert a további egyeztetésre. 
 
 
A napirend keretében Árpásné Schlenk Judit elmondta, hogy a munkaterv szerint a következő 
testületi ülés április 4-én lenne, de mivel 3-án választás van, ezért el kellene halasztani az ülést. 
A képviselő-testület egyetértett a javaslattal. 
 
 
A napirend keretében ismertetésre került az óvodavezető által megküldött óvodai 
beiratkozás és az intézmény nyári leállásának időpontja. 
A polgármester kérte, hogy a képviselőtestület az elhangzott javaslatokat fogadja el. 
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A testület ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozza: 
 
 

25/2022.(III.7.) képviselő-testületi határozat 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Berkenyei 
Wunderland Óvoda és Bölcsőde vezetőjének javaslata alapján  
a, az óvodai és bölcsődei beiratkozás időpontját 2022. április 20-21. 
napokban határozza meg 
b, az intézmény nyári leállásának időpontját 2022. augusztus 1. és 
augusztus 19. közötti időszakban határozza meg. 
A testület felkéri az intézményvezetőt, hogy a határozat tartalmát 
hozza az érintettek és a szülők tudomására, a határozatban foglaltak 
végrehajtásáról gondoskodjon. 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: intézményvezető 

 
 
 
A képviselő-testület ezután zárt ülésen folytatta munkáját. 
 
Nerpel Árpádné 20 óra 20 perckor távozott az ülésteremből. 
 
 
 
 
 
 

                 Kmft 
 
 
 

    German József              Árpásné Schlenk Judit 
            polgármester                                                    jegyző 
 
  


